
Zápis č. 7/2023 z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Hlavenec 

konaného dne 13. prosince 2023 v 18:05 v sále hostince U Jelena v Hlavenci  

Přítomni:  

Ing. Jarmila Smotlachová  

JUDr. Jaroslav Čurda  

Mgr. Veronika Matulová  

Jiří Štěpař  

Josef Blahna - omluven 

Ostatní dle prezenční listiny  

 

Program jednání: 

 

1. Zpráva o hospodaření obce Hlavenec za období 1.1. – 30.11.2023 
2. Rozpočtové opatření č. 5/2023 
3. Návrh rozpočtu obce Hlavenec pro rok 2024 
4. Návrh střednědobého výhledu obce Hlavenec na roky 2024 – 2026 
5. Návrh rozpočtu DSO Cecemínsko na rok 2024 
6. Návrh střednědobého výhledu DSO Cecemínsko na roky 2024 – 2026 
7. Poplatky za vodné a stočné pro rok 2024 
8. Informace odpadové hospodářství pro rok 2024 
9. Darovací smlouva obci Kostelní Hlavno 
10. Smlouva o poskytování pečovatelské služby pro rok 2024 
11. Smlouva o provozování služby SENIOR TAXI pro rok 2024 
12. Diskuze, závěr veřejného zasedání  

 
 
 

1. Jednání zahájila starostka obce Ing. Jarmila Smotlachová, přivítala přítomné a 
seznámila s programem jednání, nebyl vznesen žádný návrh na doplnění předloženého 
programu. Starostka přednesla zprávu o plnění rozpočtu hospodaření obce Hlavenec 
za období 1.1. – 30.11.2023 

2. Účetní, Jaroslava Trpišovská přednesla rozpočtové opatření č. 5/2023, kterým se 
narovnávají položky rozpočtu 

3. Návrh rozpočtu na rok 2024 přednesl místostarosta JUDr. Jaroslav Čurda, návrh 
rozpočtu byl zveřejněn na úřední desce v termínu 28.11.2023 – 14.12.2023. Žádné 
dotazy ani návrhy nebyly vzneseny. V návrhu rozpočtu jsou zohledněny investiční akce 
obce pro rok 2024. 

4. Návrh střednědobého výhledu obce Hlavenec na roky 2024-2026 přednesl také 
místostarosta Čurda, dokument byl zveřejněn na úřední desce v termínu 28.11.2023 – 
14.12.2023. Ani k tomuto návrhu nebylo žádných dotazů, či doplnění.  



5. Návrh rozpočtu DSO Cecemínsko pro rok 2024 představila zastupitelka Mgr. Veronika 
Matulová, dokument byl zveřejněn na úřední desce obce Hlavenec od 26.11.2023 
19.12.2023, kdy bude schválen na členské schůzi DSO Cecemínsko. 

6. Návrh střednědobého výhledu DSO Cecemínsko na roky 2024 – 2026 představila také 
Mgr. Veronika Matulová. 

7. Starostka obce Ing. Jarmila Smotlachová seznámila občany s poplatky za vodné a 
stočné. Pro rok 2024 byla představena nová kalkulace, která počítá s navýšením 
poplatku. Od 1.1.2024 dochází také ke změně DPH, sazba se zvyšuje na 12 %. Návrh 
ceny pitné vody 65 Kč/m3, odpadní vody 60 Kč/m3. Ceny jsou uvedeny včetně 12 % 
DPH. Ceny budou fakturovány po odečtu vodoměrů v roce 2025. 

8. Starostka dále podala podrobnou informaci ohledně hospodaření s komunálním 
odpadem pro rok 2024. Vzhledem k tomu, že v letošním roce bylo poprvé překročeno 
množství směsného komunálního odpadu na jednoho občana, které odpovídalo tzv. 
skládkovací slevě (170 kg / os./rok), dochází pro rok 2024 k ukončení tzv. „týdenního a 
kombinovaného svozu“, aby obec byla schopna dostát přísným podmínkám i v příštích 
letech. Je třeba apelovat na občany, aby co nejvíce odpadu bylo separováno a co 
nejméně bylo ve směsném komunálním odpadu. Poplatky za svoz KO zůstávají stejné, 
jak tomu bylo v průběhu roku 2023.   OZV se nemění.       

9. Místostarosta obce Jaroslav Čurda seznámil občany s finančním darem, který je 
realizován formou darovací smlouvy pro obec Kostelní Hlavno ve výši 36 000 Kč za žáky 
naší obce, kteří navštěvují Základní školu v Kostelním Hlavně.    

10. Starostka informovala o příspěvku obce a o uzavření Smlouvy o poskytování 
pečovatelské služby pro občany obce se Sociální službou města Brandýs nad Labem-
Stará Boleslav. 

11. Starostka informovala, že obec bude i pro rok 2024 poskytovat službu SENIOR TAXI se 
zastropováním částky 10 000,- Kč na jednoho klienta za kalendářní rok. 

 

Usnesení ze zastupitelstva č. 7/2023: 

 

1. Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí zprávu o hospodaření obce Hlavenec – plnění 
rozpočtu 1.1. - 30.11.2023. Souhlasili všichni čtyři přítomní zastupitelé, proti 0, zdržel 
se 0, usnesení č. 1/7/2023  

2. Zastupitelstvo schválilo rozpočtové opatření č. 5/2023. Souhlasili všichni čtyři přítomní 
zastupitelé, proti 0, zdržel se 0, usnesení č. 2/7/2023  

3. Zastupitelstvo obce schválilo návrh rozpočtu obce Hlavenec pro rok 2024. Souhlasili 

všichni čtyři přítomní zastupitelé, proti 0, zdržel se 0, usnesení č. 3/7/2023 

4. Zastupitelstvo obce schválilo návrh střednědobého výhledu obce Hlavenec na roky 2024-2026. 

Souhlasili všichni čtyři přítomní zastupitelé, proti 0, zdržel se 0, usnesení č. 4/7/2023 

5. Zastupitelstvo obce schválilo návrh rozpočtu DSO Cecemínsko pro rok 2024. Souhlasili 
všichni čtyři přítomní zastupitelé, proti 0, zdržel se 0, usnesení č. 5/7/2023 

6. Zastupitelstvo obce schválilo návrh střednědobého výhledu DSO Cecemínsko na roky 
2024-2026. Souhlasili všichni čtyři přítomní zastupitelé, proti 0, zdržel se 0,  
usnesení č. 6/7/2023 



7. Zastupitelstvo obce schválilo Darovací smlouvu ve výši 36 000 Kč pro obec Kostelní 
Hlavno. Souhlasili všichni čtyři přítomní zastupitelé, proti 0, zdržel se 0,  
usnesení č. 7/7/2023 

8. Zastupitelstvo obce schválilo výši poplatku za vodné a stočné pro rok 2024 ve výši: 
pitná voda 65 Kč/m3 včetně 12 % DPH, odpadní voda 60 K4/m3 včetně 12 % DPH. 
Souhlasili všichni čtyři přítomní zastupitelé, proti 0, zdržel se 0, usnesení č.  8/7/2023 

9. Zastupitelstvo obce schválilo Smlouvu o poskytování pečovatelské služby pro rok 2024. 
Souhlasili všichni čtyři přítomní zastupitelé, proti 0, zdržel se 0, usnesení č. 9/7/2023 

10. Zastupitelstvo obce schválilo Smlouvu o provozování služby SENIOR TAXI se stropem 
10 000 Kč na jednoho klienta pro kalendářní rok 2024. Souhlasili všichni čtyři přítomní 
zastupitelé, proti 0, zdržel se 0, usnesení č. 10/7/2023 
 

  
V průběhu diskuze vystupovali občané s návrhy na parkování motorových vozidel v ulici zvaná 
SLEPANDA a na nevhodnost dopravního značení v křižovatce vedoucí do prodejního areálu 
lyžařského vybavení ve spodní části obce.  
Občanům bylo vysvětleno, že v obci nelze umísťovat dopravní značky samovolně, ale je třeba 
doložit vyjádření Dopravního inspektorátu Policie ČR a dále rozhodnutí Odboru dopravy 
Městského úřadu Brandýs nad Labem-Stará Boleslav. Přesto se někteří občané vyjadřovali 
velmi negativně k rozmístění i jiného dopravního značení. 
Zvláště nekompetentní byly poznámky pracovníka odboru dopravy MÚ Brandýs nad Labem-
Stará Boleslav, který rozhodně nehájil činnost státní správy na úseku dopravy, byť se jako 
občan obce jednání zúčastnil ve svém volném čase a ne jako zástupce příslušného odboru   
(doplnila J.Smotlachová). 
 
 
Veřejné zasedání bylo ukončeno v 19.45 hodin.    
 

 

 

 

 

Zapsal:  

JUDr. Jaroslav Čurda 

Ověřovatelé:  

Mgr. Veronika Matulová  

Ing.  Jarmila Smotlachová  


